
Schriftelijke vragen bij 'vragen aan de portefeuillehouders
1. Per 1 januari zou de nieuwe ondersteuning voor het stadsteam rond 
moeten zijn. Kan de wethouder aangeven wat de stand van zaken is wat 
betreft deze ondersteuning.
2. Afgelopen maandag 26 november was er in Woerden een bijeenkomst over 
de inkoop en monitoring sociaal domein. Als wij goed begrepen hebben, dan 
worden de aanbestedingen in percelen gedaan en worden voor deze percelen 
eisen en kaders gesteld.
Onze vragen hierbij: 
1. Wie stelt de eisen en kaders van de verschillende percelen op? 
2. Het lijkt ons dat we op dit pakket van eisen/kaders als raad zeggenschap 
zouden moeten hebben. Op welk moment voor de  vaststelling van de 
eisen/kaders wordt de raad hierover geïnformeerd en kan de raad input geven 
op de eisen en kaders.


